
     Protokół Nr XXXV/05 
z trzydziestej pi�tej  sesji Rady Gminy M�cinka 

w dniu 30 wrze�nia  2005 r.  
 
Godzina rozpocz�cia sesji – 10 15 

Godzina zako�czenia sesji – 14 15 

 
Obecnych na sesji 13-tu radnych.  
Nieobecni radnI :  Ryszard My�lecki i  Eugeniusz Woro�czak. 
 
Na sesj� Rady Gminy Przewodnicz�cy zaprosił  i bardzo serdecznie przywitał : 
 
1. Radnych Rady Gminy M�cinka, 
2. Wójta Gminy, 
3. Kierownika Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Jaworze – Krzysztofa Kołody�skiego 
4. Sołtysów wsi, 
5. Dyrektorów szkół, 
6. Mieszka�ców gminy.  
 
Otwarcie sesji.  
 
Otwarcia sesji Rady Gminy M�cinka dokonał Przewodnicz�cy Rady Gminy  
Stanisław  Pr�dkiewicz wypowiadaj�c formuł� „Otwieram trzydziesta piat�  sesj� 
Rady Gminy M�cinka”. Na wst�pie stwierdził, �e na stan 15–tu radnych  obecnych 
jest 13-tu radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Gminy mo�e obradowa� 
i podejmowa� prawomocne uchwały. 
 
Po przywitaniu radnych  przedstawil porz�dek posiedzenia, który przewidywał :  
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Zatwierdzenie protokołów z XXXIII i XXXIV sesji.  
3. Informacja w sprawie procedury regulowania zgodno�ci u�ytkowania 

grutów  z zapisami w ewidencji geodezyjnej.  
4. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
5. Zgłaszanie interpelacji, wniosków i zapyta�.  
6. Przyj�cie informacji z wykonania bud�etu gminy Mecinka za I półrocze 

2005 roku. 
7. Rozpatrzenie i podj�cie uchwał w sprawie :  

1/ odstapienia od sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu górniczego, 
2/ zmiany statutu Zwi�zku Mi�dzygminnego „Unia Gmin �l�skich” w 
Bolkowie, 
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3/ zmieniaj�c�  uchwał� w sprawie  wieloletmniego programu 
inwestycyjnego, 
4/ zmiany uchwały bud�etowej na 2005 rok. 

8. Sprawy ró�ne.  
9. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
10. Zamkni�cie sesji.  

 
W sprawie zmiany w porz�dku obrad radni nie wnie�li �adnych uwag ani 
wniosków.  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, ze Rada Gminy nie wniosła zmian do porz�dku 
obrad.  

 
Punkt 2 – Przyj�cie protokołów  z poprzednich sesji. 
 

W sprawie protokołu  Nr XXXIII/04   z sesji odbytej w dniu 30 czerwca 2005 r. 
radni nie wnie�li  �adnych uwag ani wniosków.   
Za przyj�ciem protokołu z tej sesji głosowało 13-tu obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie).  
 
Przewodnicz�cy Rady  stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła protokół z 
trzydziestej trzeciej sesji, która odbyła si� w dniu 30 czerwca  2005r.  
 
W sprawie protokołu  Nr XXXIV/04   z nadzwyczajnej sesji odbytej w dniu 16 
wrze�nia 2005 r. radni nie wnie�li  �adnych uwag ani wniosków.   
Za przyj�ciem protokołu z tej sesji głosowało 13-tu obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie).  
 
Przewodnicz�cy Rady  stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła protokół z 
trzydziestej czwartej sesji, która odbyła si� w dniu 16 wrzesnia   2005r.  
 
Punkt 3. Informacja w sprawie procedury regulowania zgodno�ci 
u�ytkowania grutów  z zapisami w ewidencji geodezyjnej.  
 
Przewodnicz�cy rady udzielił głosu Kierownikowi Biura Powiatowego Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Jaworze – Krzysztofowi 
Kołody�skiemu i poprosił o przedstawienie obecnym informacji nt. procedury 
zwi�zanej z regulowaniem zgodno�ci u�ytkowania gruntów z zapisami w 
ewidencji  geodezyjnej.  
W informacji Kierownik przedstawił nast�puj�ce sprawy :  
„Funkcjonuj�ca ustawa  prawo geodezyjne i kartograficzne  z dnia 17 maja 1989 r. 
(Dz.U. z 1989 r. nr 30, poz. 163 z pó�n.zmianami) nakłada na wszystkich 
wła�cicieli i  u�ytkowników uzytków rolnych  obowi�zek aktualizacji  sposobu ich 
u�ytkowania . Jednak zaszło�ci zwi�zane  z brakiem  działa� odpowiedzialnych 
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słu�b stanowi�  zagro�enie przeprowadzenia weryfikacji u�ytkowania gruntów w 
br. Problem  ten wyst�puje  powszechnie.  W bardzo trudnej sytuacji s� rolnicy, 
którzy wyst�puj�c o dopłaty bezpo�rednie  w roku ubiegłym  i bie��cym 
zadeklarowali w swoich  wnioskach ch�� posiadania trwałych uzytków zielonych 
lub wyst�pili o ONW. Zgodnie z zasadami  obowi�zuj�cymi przy płatno�ciach 
bezpo�rednich rolnicy przez 5 lat nie mog� zmieni� sposobu u�ytkowania tych 
gruntów, jednak w przypadku konieczno�ci doprowadzenia do zgodno�ci z 
ewidencja wystapi konflikt. Mo�e to doprowadzi� do uttraty dopłat. Nawet gdy 
rolnicy zlo�� odpowiednie wnioski do Biur Geodezji o dokonanie zmian w 
uzytkowaniu gruntów, a nie zostan� one dokonane w br. Istnieje obawa, ze wroku 
przyszłym Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa mo�e wyci�gn�� 
konsekwencje wobec wnioskodawcy w postaci pozbawienia dotacji.  W wyniku 
zniezgodno�ci  stanu  faktycznego z ewidencj� grunty te b�d� musuiały by� 
przekwalifikowane. Uporz�dkowania wymagaj� tak�e grunty znajduj�ce si� w 
zasobach Agencji Nieruchomosci Rolnych dzier�awione przez rolników.  Zgodnie 
z zapisami ustawy z dnia 19 pa�dziernika  1991 r. o Gospodarowaniu 
Nieruchomosciami Rolnymi Skarbu Pa�stwa w art. 5 ust. 1 to .... Agencji  
powierza si�  wykonanie prawa własnosci innych praw rzeczowych... w stosunku 
do mienia, o którym mowa w art.  1 i 2”. Agencja Nieruchomosci Rolnuych jest  
osoba prawna zobowi�zan�  ustawa Prawo Geodezyjne i Kartograficzne do 
zgłaszania zmian  danych obj�tych  ewidencja gruntów. W zwiazku z powy�szym 
nasuwa si� pytanie  kto pokryje koszty  ewentualnych przekwalifikowa i czy  
Agencja  wyrazi czgod� na ich przeprowadzenie. W ka�dym z wymienionych 
przypadków niezgodno�� ewidencji ze stanem  faktycznym prowadzi w 
konsekwencji do pozbawienia dopłat. Problem ten dotyczy całego kraju, a w 
szczególno�ci województwa dolno�l�skiego. Według szacunków  skala tego 
problemu na terenie województwa dolno�l�skiego  dotyczy około 30 % uzytków 
rolnych. Ze wzgl�du na wysoki koszt jak i krótki termin wykonania zmiany 
klasyfikacji pojawiaj� si� propozycje aby dokonywa� zmian w sposobie 
u�ytkowania  u�ytków rolnych poprzez zło�enie do starostw   powiatowych 
wniosków z wytypowanymi numerami  działek i o�wiadczeniem o zgodzie na 
zmian�  u�ytków zielonych np. kl.IV na grunt orny i odwrotnie z pomini�ciem  
klasyfikatora. Zgodnie z obowi�zuj�cycmi  przepisami  gleboznawcz� klasyfikacj� 
gruntów nale�y  przeprowadzi� pomi�dzy 1 kwietnia a 31 pa�dziernika .  
W zwi�zku  z powy�szym wła�ciciele gruntów w dobrze poj�tym własnym 
interesie powinni zgłasza� starostom zmiany w swoim stanie posiadania 
przedkładaj�c  odpowiednio dokumentacje geodezyjn�. W celu obni�enia kosztów 
prac geodezyjno – klasyfikacyjnych rolnicy winni zleca� opracowanie potrzebnej 
dokumentacji zbiorczo dla  wi�kszego obszaru, a nawet dla  całej wsi, a nie tylko 
dla własnego gospodarstwa”.  
Na zako�czenie dodał, �e na terenie województwa dolno�l�skiego jest zaledwie 7-
miu rzeczoznawców z listy Wojewody, którzy mog� ustali�  klasyfikacj�  gruntów. 
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W zwi�zku z powy�szym  przyj�� nale�y, ze wcze�niej zło�one wnioski mog� 
liczy� na załatwienie i ze w sprawach tych nie nale�y si� oci�ga�.  
Wójt Gminy w sprawie przedstawionego problemu zwrócił si� do sołtysów i  
radnych o zorganizowanie zebra� wiejskich i omówienie powy�szej sprawy z 
rolnikami. Na zebranich nale�y wytbra� lidera, który zajmie si�  skompletowaniem 
wniosków z  całego sołectwa i grupowy wniosek złozy w starostwie powiatowym.  
Przewodnicz�cy Rady podziekował  Kierownikowi Biura Powiatowego za 
zapoznanie obecnych na sesji z procedur� post�powania w sprawie 
przekwalifikowania u�ytków rolnych.  
 
Punkt 4. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji. 
  

Wójt Gminy przedstawił obecnym sprawozdanie z działalno�ci za okres od 30 
czerwca  do 30 wrze�nia br.   
W sprawozdaniu Wójt Gminy podał nastepujace informacje :  
„ 30-go czerwca rozpocz�lismy odbiór wodoci�gu grupowego w Pomocnem i 
Kondratowie, gdzie Firma HEMIZ z Prochowic wykonała przwie 23 km wodoci�gu z 
przył�czami. 
30-go czerwca podpisałem imow� z Wojewódzkim Urz�dem Pracy w Wałbrzychu na 
przyj�cie dotacji w kwocie 50.000 zł na uruchomienie GCI w M�cince. 
5-go lipca spotkałem si� z przedstawicielami firmy zainteresowanej uruchomieniem 
nowej kopalni bazaltu w okolicach Sichowa.  
6-go lipca uruchomiłem zaj�cia z  dzie�mi w 3 �wietlicach wiejsckich : w 
Przybyłowicach, Małuszowie i Kondratowie na bazie podpisanej umowy z 
Powiatowym Urz�dem Pracy w Jaworze. Zaj�cia z dzie�mi prowadziły sta�ystki z 
M�cinki i  Pomocnego.  
8-go lipca zło�yłem  wniosek o płatno�� do AriMR we Wrocławiu o zwrot kosztów  z 
programu SAPARD  w kwocie  485.075 zł na budow� wodoci�gu.  
16-go lipca  spotkałem si� z rolnikami z Niemiec , którzy przyjechali na Muchowsk� 
Kos�.  
17-go lipca  organizowali�my imprez� gminn� „Muchowska Kosa 2005”, na któ®� 
przybyli  mi�dzy innymi : Wojewoda Janik, Prezes WFO�iGW Ewa Ma�kowska, dyr. 
Alina Majgier z Urz�du Marszałkowskiego oraz P. �lusarczyk z Wydziału Oochrony 
�rodowiska . Na impreze ta przybyli  równie� wykładowcy i studenci z Politechniki  
Wrocławskiej i Akademii Rolniczej, którzy prezentowali swoje prace  magisterskie.  
18-go lipca Wrocław w Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 
podpisałem umow�  o przedłu�enie terminu  wykonania kanalizacji w Piotrowicach do 
15-go wrze�nia 2005 r.  
21 lipca rozpocz�ła si� kompleksowa  kontrola gospodarki finansowej gminy 
prowadzona przez dwóch inspektorów z RIO Wrocław.  
22 lipca  - Starostwo Powiatowe Jawor  - uczestniczyłem w spotkaniu nt. „Procedur  
zwi�zanych z prawnym obowi�zkiem zgłaszania do ewidencji gruntów i sposobie  
uzytkowania gruntów rolnych.  
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22 lipca W�dro�e Wielkie – uczestniczyłem  w Walnym Zgromadzeniu Unii Gmin 
�l�skich, gdzie uporz�dkowano sprawy bud�etu na 2005 rok oraz omawiano zadania  
jakie zostan� zgłoszone do Funduszu Spójno�ci na kwote 523 mln zł. Wniosek ten 
został wpisany na list� Ministra Ochrony �rodowiska jako priorytetowy, otrzymal 
przyrzeczenie dotacji  w wys. 500 tys. zł z NFO�iGW w Warszawie oraz 500 tys. zł.  
Pozyczki z WFO�iGW we Wrocławiu, która zostanie zamieniona na dotacje z chwil� 
zlo�enia wniosku w Brukseli.  
27 lipca podpisałem umow� dotacji na kwoot� 48.800 zł z Biurem Usuwania Skutków  
Kl�sk �ywiołowych na odbudow� mostu w Piotrowicach. Termin wykonania 
inwestycji do 15 pa	dziernika – wykonuje firma GOD-B z Piotrowic.  
3 sierpnia  zorganoizowałem sportkanie w Muchowie  przedstawicieli gmin „Gór i 
pogórza kaczawskiego” na którym omawiano mozliwo�ci pozyskania �rodków 
finansowych z programu LEADER+. Do tego programu zlozyli�my w sierpniu 
wniosek o dotacje na  zagospodarownie terenów wokół gimnazjum na warto�� 1 
mln.zł.  
4 sierpnia  odbyłem spotkanie z burmistrzem Jawora. Zarz�dem Spółki CON-D oraz  
pracownnikami w sprawie zwrotu podatku od nieruchomo�ci dla COM-D.  
9 sierpnia został przygotowany i zło�ony wniosek o dotacje z  WFO�iGW na 
zagospodarowanie zabytkowego parku w Chełmcu, wewrzesniu przsyznano nam 
dotacj� w wysoko�ci 28.000 zł.  
16 sierpnia Legnica    - uczestniczyłem w posiedzeniu Zarz�du Unii Gmin �l�skich na 
którym rezygnacje z pracy w zarz�dzie złozył pan Józef Feli�ski.  
20 sierpnia uczestniczyłem w „Turnieju Rodzin” w Pomocnem. 
Otrzymal�my informacje o zakwalifikowaniu 2 wniosków do ZPORR-u tj. Kanalizaci 
w Chełmcu, która znalazła si� na 11 pozycji i droga Przybyłowice – Słup na 45 
pozycji.  Wniosków złozonych było 230, pozytywnie oceniono 107, natomiast 
dofinansowanie otrzymalo 76 wniosków.  
1 wrzesnia Jawor – uczestniczyłem razem z kombatantami z naszej gminy w 
obchodach 66 roccznicy wybuchu II wojny �wiatowej.  
Powołałem 4 obwodowe komisje wyborcze do przeprowadzenia  wyborów do Sejmu i 
Senatu RP w dniu 25 wrze�nia 2005 r.  
2 wrzesnia Jawor – uczestniczyłem w otwarciu Mi�dzynarodowych Targów Chleba W 
Jaworze oraz organizowanych na nich spotkaniach.  
4 wrzesnia brałem udział w spotkaniu zb urmistrzem Niepołomic z woj. 
Małopolskiego, gdize działa zwi�zek komunalny.  
7 – 8 wrzesnia uczestniczyłem w konwencie wójtów, burmistrzów i Przezydentów 
byłego woj. Legnickiego.  
10 – 11 wrze�nia Zgorzelec – uczestniczyłem w spotkanich z okazji Dolno�l�skich 
Do�ynek.  
11 wrzesnia  uczestniczyłem w D�ynkach gminnych oraz �i�cie pieczonego ziemniaka  
w Piorowicach.  
13 wrzesnia M�cinka zorganizowałem spotkanie Wójtów z gmin z terenu Parku 
Chełmy na temat mozliwo�ci  inwestycji na terenie parku. 
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16 wrze�nia uczestniczyłem  w nadzwyczajnej sesji  Rady Gminy zwołanej na mój 
wniosek w zwi�zku z uzupełnieniem wniosku do ZPORR na odbudow� drogi 
Przybyłowice – Słup i przyjecie dotacji 5000 zł, na Muchowska Kos� i 28.000 zł na  
park z Chełmcu z WFO�iGW we Wrocławiu.  
Od 19 do 28 wrze�nia przebywałem na urlopie wypoczynkowym.  
29 wrze�nia podpisałem umow� z Ministrem Kultury na dotacj� w kwocie 5.000 zł dla 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Mecince na zakuup ksi��ek.  
29 wrze�nia podpisałem umow� z Wojewod� na 100.000 zł dotacji z kontraktu 
wojewódzkiego na zagospodarowanie terenu wokół gimnazjum w M�cince”.  

 
Sprawozdanie stanowi zał�cznik do niniejszego protokołu.   
 
W sprawie przedstawionego sprawozdania radni nie zgłosili �adnych uwag ani 
wniosków.  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, ze Rada Gminy M�cinka  przyj�ła informacj� dot. 
działalno�ci Wójta Gminy w okresie mi�dzy sesjami. 

 
Punkt 5. Zgłaszanie interpelacji wniosków i zapyta�.  
 
 
Radni zgłosili nastepujace interpelacje, wnioski i zapytania :  
Radny Jan Krupi�ski z Sichowa  

- Spowodowac aby Zarz�d Dróg Powiatowych w Jaworze doko�czył  prace 
przy czyszczeniu rowów przy drodze Sichówek w kierunku Krajewa.  Miały 
by� przczyszczone 3 przepusty, uprz�tni�ta ziemia wybrana z rowów.  

- Koniecznym jest równie� wyci�cie krzewów przy drogach, gdy� stan ten 
zagra�a bezpiecze�stwu w ruchu drogowym.  

- Jak przedstawia si� sprawa  z uzyskaniem od Agencji Nieruchomo�ci 
Rolnych  działki pod potrzeby publiczne (boisko sportowe) w Sichowie.  

Radny Wojciech Licho� z Kondratowa  
- Spowodowa� aby Zarz�d Dróg Powiatowych  połatał dziury w drodze 

Kondratów – Wilków.  
Radny Edmund Sekuła z Pomocnego  

- Droga Stanisławów – Sichów w bardzo złym stanie  (same dziury ) nale�y 
sprawdzic jej stan i naprawi�. 

Radny Grzegorz Urbanowski z Piotrowice 
- Po przeprowadzonej kanalizacji bardzo zły stan dróg wewn�trznych. 

Przydałoby si�  chocia� pozasypywa� dziury kamieniem.  
Radny Jerzy Głowiak z Chroslic 

- Zarz�d Dróg Powiatowych nie wywi�zuje si� ze swoich zada�.  Woda 
zamiast rowem płynie poboczem , niszcz�c nawierzchni�. Na odcinku 200 m 
załatano zaledwie 3 dziury.  
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- Zwrócil si� z pro�b� o dostarczenie 3-ch  przyczep odpadu na cmentarz w 
Chro�licach.  

Radny Jerzy Prus z Małuszowa 
- W dalszym ci�gu nie załatwiona została sprawa wyjasnienia, kto jest 

wł�scicielem drogi we wsi Małuszów biegn�cej w kierunku skupu i pałacu.  
W okresie zwozu zbo�a obliczł, �e droga ta przejechało  około 80 TIR-ów. 
Drog� t� rolnicy zablokuj�. Droga została zniszczona, budynki stoj�ce 
wzdłu� drogi pop�kały. Rolnicy w zwi�zku z powy�szym chc� wiedzie� kto 
jest wła�cicielem drogi, gdyz od wła�ciciela drogi zamieraj� dochodzi� 
odszkodowania.   

Wójt Gminy wyjasnił, �e w zwi�zku z przecia�eniem tej drogi zrobiony zostanie 
dojazd do skupu od strony pól a przy drodze wewn�trz wsi ustawiony zostanie 
znak ograniczaj�cy wjazd pojazdów o ci��arze  pow. 3,5 tony.  Odno�nie 
wła�ciciela drogi to wyjasnił, �e jest nim powiat i tak� wiadomo�� wczesniej 
przekazał radnemu.  
Radny Jerzy Prus z Małuszowa  

- W zwi�zku z tym, �e na sesj� przybył Pan Piotr Klaczyk wła�ciciel 
gospodarstwa agroturystycznego, który  prosi o poparcie jego stara� o 
dotacj� na wykonanie w�zła sanitarnego w swoim gospodarstwie, prosi o 
wyjasnienie , czy  mo�na mu pomóc i w jaki sposób.  

Radna Mariola Mikołajczyk z Przybyłowic  
- Wyczy�� płyn�cy przez pole rów, rozgraniczaj�cy działki  dwóch wła�cicieli 

Uhornickiego  Mariusza i Janika Ryszarda.  Podczas opadów woda wypływa 
na uprawy.  

Wójt Gminy wyja�nił, �e je�eli rów jest własno�ci� gminy zostanie  
wyczyszczony. Natomiast je�eli nale�y on do rolników wówczas b�d� musieli 
wyczy�ci� we własnym zakresie.  
 

Na pismie interpelacje i zapytania zgłosił  radny : Jerzy  Głowiak.   
 

Przewodnicz�cy Rady poinformował obecnych, �e  na zgłoszone interpelacje  i 
zapytania  udzielona zostanie odpowied� w ko�cowej cz��ci obrad a w razie  
niemo�no�ci jej udzielenia wyja�nienie zostanie udzielone na pi�mie w terminie 14 
dni. 
Sal� posiedze� opu�cił radny Jerzy Prus po wcze�niejszym usprawiedliwieniu 
swojego zwolnienia.  
 
Punkt 6. Przyj�cie informacji z wykonania bud�etu Gminy M�cinka za I 
półrocze 2005 roku. 
 
 
Rada Gminy przyst�piła do rozpatrzenia  sprawozdania z wykonania bud�etu  
Gminy M�cinka za I półrocze  2005 r.  
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Przewodnicz�cy Rady poinformował obecnych, ze w dniu 15 wrze�nia Komisja 
Planowania i Bud�etu  analizowała sprawozdanie z wykonania bud�etu i wydała 
opini� pozytywn� w tej sprawie.  
Równie� opinia  Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu  o przebiegu 
wykonania bud�etu za I półrocze 2005 r. jest pozytywna.  
 
Informacj� nt. realizacji bud�etu za I  półrocze 2005 r. przedstawił w imieniu 
Wójta Gminy – Skarbnik Gminy Józef �wi�cicki.  
 
Nast�pnie Przewodnicz�cy Komisji Planowania i Bud�etu o przedstawił opini� 
Komisji w sprawie sprawozdania.  
 
Opini� Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania przedstawił w 
imieniu Wójta Gminy Skarbnik Gminy.  
 
W sprawie informacji radni nie wnie�li �adnych uwag ani zapyta�.  
 
Przewodnicz�cy Rady Gminy stwierdził, ze Rada Gminy M�cinka przyj�ła do 
akceptuj�cej wiadomo�ci informacj� Wójta Gminy nt.  wykonania bud�etu Gminy 
M�cinka za I półrocze 2005 r.  
 
 
Punkt 7 . Rozpatrzenie i podj�cie  uchwał w sprawie : 
 
1/ Jako pierwszy doł�czony do materiałów projekt uchwały dotyczył odstapienia 
od sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
górniczego .  
 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. Przedstawił równie�  opini� dotycz�c� 
oddziaływania na �rodowisko Kopalni Bazaltu „Wilków”. W opini stwierdził, ze  
działalno�� górnicza Kopalni „Wilków” w nieunikniony sposób wpływa 
negatywnie na �rodowisko, jednak zasi�g oddziaływania  jest ograniczony przez 
zabiegi techniczne i organizacyjne. Kopalnia nie stwarza uci��liwo�ci dla ludno�ci 
zamieszkałej w najbli�szych miejscowo�ciach ani pod wzgl�dem hałasu ani 
zapylenia. Oddziaływanie kopalni na komponenty �rodowiska jest kontrolowane.   
 
Radni nie zgłosili �adnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu 
uchwały.  
 
Przewodnicz�cy poddał pod głosowanie podj�cie uchwały w przedstawionym 
brzmieniu.  
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Za podj�ciem uchwały głosowało 12 – tu obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie).  
Przewodnicz�cy Rady Gminy stwierdził, ze Rada Gminy M�cinka  jednoglosnie 
podj�ła uchwał� w sprawie  odst�pienia od od sporz�dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu górniczego i uchwała w tej sprawie Nr 
XXXV/161/05 stanowi załacznik do niniejszego protokolu.   
 
 
2/ Kolejny doł�czony do materaiłów  projekt uchwały dotyczy zmiany statutu 
Zwi�zku Mi�dzygminnego „Unia Gmin �l�skich” w Bolkowie.  
 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.  
Radni nie wnie�li zadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.   
 
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie podj�cie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podj�ciem uchwały glosowało 12 – tu obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie).  
Przewodnicz�cy Rady Gminy stwierdził , �e Rada Gminy M�cinka poprzez 
głosowanie jednogłosnie  podj�ła uchwał� w sprawie zmiany statutu Zwi�zku 
Mi�dzygminnego „Unia Gmin �l�skich” w Bolkowie i uchwała w tej sprawie Nr 
XXXV/162/05 stanowi zał�cznik do niniejszego protokołu.  
 
3/ Kolejny doł�czony do materiałów  projekt uchwały dotyczył  zmiany 
wieloletnirgo planu inwestycyjnego .  
 
Przewodnicz�cy Rady poinformował obecnych, �e projekt tej uchwały analizowała 
Komisja Planowania i Bud�etu na swoim posiedzeniu i  zaopiniowała  
przedstawione zmiany w projekcie uchwały pozytywnie.  
  
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.  Poinformowal  obecnych, �e zmiany w 
wieloletnim planie inwestycyjnym wprowadzane s�  pod potrzeby skladanych 
wniosków. 
 
Radny Jan Krupi�ski zwrócil si� z zapytaniem kiedy w planie inwestycyjnym 
znajd� si� zadania z innych miejscowo�ci . 
Wójt Gminy wyja�nił, �e zadania z pozostałych miejscowo�ci ujete zostały do 
realizacji z Funduszu Spójno�ci. Je�eli w najbli�szych latach zadanie to nie 
wejdzie z ró�nych przyczyn do realizacji przez Zwi�zek Mi�dzygminny Unia 
Gmin �l�skich”  trzeba b�dzie  planowa� realizacj� we własnym zakresie.  
Dodał, ze drodne prace porz�dkowe i remontowe w poszczególnych 
miejscowo�ciach b�d� nadal realizowane.  
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Innych uwag ani zapyrta� w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie było.  
 
Przewodnicz�cy Rady poddał pod glosowanie podj�cie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
 
Za podj�ciem uchwały glosowalo 10 –ciu radnych, 1 radny był przeciw, 1 radny 
wstrzymal si� od glosowania.  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka poprzez głosowanie 10  
głosów „za”, 1 głos „przeciw” , 1 głos „wstrzymuj�cy si�” podj�ła uchwał� w 
sprawie zmiany wieloletniego programu inwestycyjnego i uchwała w tej sprawie 
Nr XXXV/163/05 stanowi zał�cznik do niniejszego protokołu.  
 
4/ Kolejny doł�czony do materiałów  projekt uchwały dotyczył  zmiany uchwały 
bud�etowej na rok 2005.  
 
Przewodnicz�cy rady poinformowal obecnych, �e projekt tej uchwały analizowała 
Komisja Planowania i Bud�etu na swoim posiedzeniu i  zaopiniowała  
przedstawione zmiany w projekcie uchwały i w zał�cznikach do uchwały 
pozytywnie.  
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. Na wstepie poinformowal 
obecnych, �e  po stroniedo chodów w stosunku do przesłanego projektu uchwały  
doszły dodatkowe zmiany poprzez  zwiekszenie dotacji dla GOPS  w dziale 85214 
– Dotacje celowe otrzymane z bud�etu pa�stwa na inwestycje i zakupy 
inwestycyjne z zakresu administracji rz�dowej oraz innych zada� zleconych 
gminom ustawami w paragrafie 2030 – Dotacje celowe otrzymane z bud�etu 
pa�stwa na realizacje własnych  zada� bie��cych gmin o kwot� 22.000,00 zł; 
W dziale  85295 – Pozostała działalno�� w zakresie polityki społecznej w 
paragrafie 2030 -  Dotacje celowe  otrzymane z bud�etu pa�stwa  na realizacj� 
własnych  zada� bie��cych gmin o kwote 10.000,00 zł .  
O ww. dotacje zwiekszony zostaje plan wydatków   na �wiadczenia społeczne.  
Zmianom ulegaj�  wydatki w dziale  751  - Urz�dy naczelnych organów władzy 
pa�stwowej, kontroli i ochrony prawa oraz s�downictwa, w paragrafie 75108 – 
Wybory do Sejmu i Senatu od paragrafu 4170 do 4410, w zwi�zku z tym, ze jest 
ju� po wyborach i wydatki te zostały ostatecznie rozliczone.  
Wiecej zmian do poprzedniegoi projektu uchwały nie było.  
Radni nie wniesli zadnych uwag ani wniosków do przedstawionym zmin w 
bud�ecie.  
Przewodnicz�cy Rady poddal pod glosowanie podjecie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podj�ciem uchwały głosowało 12-tu obecnych na sesji radnych (jednogło�nie).  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka poprzez głosowanie  
jednogło�nie podj�ła uchwał� w sprawie zmiany uchwały bud�etowej na rok 2005 
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i uchwała w tej sprawie Nr  XXXV/164/05 stanowi zał�cznik do niniejjszego 
protokołu. .       
 
Punkt 8. Sprawy ró�ne. 
 
W sprawach ró�nych Wójt Gminy poinformował obecnych, �e b�dzie si� starał o 
umorzenie pozyczki z NFO�iGW . Zastanawia si� równie�, czy nie pozyczyc 
pieni�dzy i nie zrobi� wodoci�gu w Sichowie. Wodoci�gowanie Sichowa zapisane 
jest w planach do realizacji z funduszu spójno�ci. Ale jest to długi okres 
wyczekiwania.  
Radny Krupi�ski zwrócil si� z zapytaniem, co ma zrobi� aby  Wójt wyst�pil o 
dotacje na  Park w Sichowie. Uporzadkowanie tego parku w planach było od wielu 
lat. W chwili obecnej w pierwszej kolejno�ci porz�dkuje si� park w Chgełmcu.  
Wojt Gminy wyja�nił, ze w tym zakresie  spodziewa si�  aktywno�ci społecznej.   
Poruszona została przez radnego Edmunda Sekuł� sprawa pomocy finansowej dla 
Pana Klaczyka prowadz�cego gospodarstwo agroturystyczne.  
Wójt Gminy w tej sprawie wyja�nił, ze jest koncepcja zagospodarowania 
turystycznego w gminie. Jedn� z gałezi rozwoju turystyki jest organizowanie 
gospodarstw agroturystycznych. Natomiast sprawa pomocy finansowej powinna 
zostac przedyskutowana przez Komisje Rady Gminy.  
Sołtys z Małuszowa zwrócił si� do Wójta o zakupienie dzrewek  dla wsi i zasadzi� 
w niektórych punktach w wmiejscach publicznych w centrum  wsi.  
 
Punkt 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych . 
 
Odno�nie zgłoszonych interpelacji i zapyta� Wójt Gminy poinformował, �e 
wyja�nienia radni otrzymaj� na pi�mie, cz��� z nich  przekazanych zostanie  do 
wła�ciwych instytucji.   
 
Punkt 11. Zamkni�cie sesji.  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził wyczerpanie porz�dku dziennego sesji. 
Podzi�kował radnym i zaproszonym go�ciom za udział w obradach. 
Trzydziesta piat�  sesj� Rady Gminy M�cinka ogłosił  za zamkni�t�. 
 
 
 
Protokolowała :  
 
Małgorzata Rodze�  


